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SAVONRANTA päivitetty 27.11.2020 

Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

Savonrannan koulun tilavuokrat. 
Savonrannan koulun tiloista peritään liian 
korkeaa vuokraa. Esitetään, että koulujen 
tilojen vuokraa tarkistetaan tasolle, että 
niitä on mahdollista käyttää. 

    Sivistystoimi tarkistaa 
koulujen vuokrauksen 
hinnoitteluperusteet ja 
valmistelee johtoryhmän 
elokuun käsittelyyn 
laskelman, jossa ainoastaan 
välittömät (vuokraamisesta 
johtuvat) kustannukset 
laskutetaan. 

Tuija Kauppinen 
vastasi 3.9.18 Että 
asiaa selvitetään. 

Katuvalojen toiminta. Taajaman kaikki 
katuvalot eivät ole toiminnassa. Esitetään, 
että asia hoidetaan kuntoon. 

    Tekninen toimi tekee 
tarvittavat korjaukset. Asia 
kuuluu normaaliin 
vuosittaiseen ylläpitoon. 

  

Luistinradan wc-tilat. Luistinradan luona 
olevia wc-tiloja esitetään pidettävän 
avoinna. 

    Asia annetaan 
valmisteltavaksi 
Savonrannan koulun 
rehtorille. 

Rea Soini: 
Savonrannan 
kaukalon viereinen 
WC musiikkiluokan 
vierestä voidaan 
järjestää avoimeksi, 
kunhan jääaika 
koittaa. 

Leivolan rikkoutunut ilmoitustaulu 
esitetään korjattavaksi. 

    Kaupungin lakimiehelle 
annetaan selvitettäväksi 
kaupungin ilmoitustaulujen 
määrä ja kokonaistarve. 

Savonrannan 
valmisteleva 
kokous esittää, että 
toimintakeskus 
voisi korjata taulun 
ja laskuttaa 
kaupunkia . Maksu 
esim 
lähidemokratian 
rahasta 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

Aluejätekeräyspisteen siirto. Jätekatoksen 
toiminta on loppunut leivontauksentiellä 
Leivonmäen kylällä maanomistajan 
sanottua irti vuokrasopimuksen. 
Muutaman sadan metrin päässä toinen 
maanomistaja voi ottaa katoksen omalle 
maalleen ja toiminta voidaan aloittaa 
uudelleen. Kyseessä on ainoa kunnallinen 
palvelu kylällä, jolla asuu vakituisten 
asukkaiden lisäksi paljon vapaa-ajan 
asukkaita. 

    Tekninen toimi selvittää 
asian. 

Savonlinnan 
Seudun Jätehuolto 
oy vastasi 3.9.  
Yhtiöllä ei ole 
Leivontauksentien 
jätekatokselle 
käyttöä. 
Lähialueella olevan 
yhtiön kesäkauden 
aluekierrätyspiste 
on sijoitettu 
uudelleen jo 
keväällä 2018 
optimaalisempaan 
paikkaa maksavien 
asiakkaiden 
näkökulmasta 
katsottuna. 

Esitetään infotaulun siirtoa Raikuuntien 
risteyksestä Savonrannan risteykseen. 

    Tekninen toimi selvittää 
asian. 

  

Koulun tulevaisuus Kaupungilla halu 
supistaa kouluverkkoa Halutaan selvittää 
etäopetuksen mahdollisuus Uusien 
oppilaiden saaminen paikkakunnalle. 
Halutaan että koulun henkilökunta ja  
oppilaskuntaa kuullaan kumppanuus 
pöydässä. 

Huoli koulumatkojen 
pitenemisestä. Onko 
menossa/tulossa OPM 
pilottia? Voisiko 
perustaa Perhekotia, 
SOS lapsikylää tai 
sijaisperheitä. 

      

Yleisten alueiden hoito Epäselvyyttä kuka 
hoitaa mitäkin aluetta Esimerkiksi 
matonpesupaikka Kääpäsaaressa  

Jätetään nurmialueita 
ajamatta, kun hoidetaan 
vain oman rajan 
sisäpuolelta. 

Kun.tekn.palv hoitaa yleiset alueet, 
myös matonpesupaikan. 

  On hoidossa ja noin 
kerran viikkoon 
ajetaan nurmet. 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

Julkinen liikenne Olematon julkinen 
liikenne koulujen loma-aikoina, Palvelujen 
saatavuus pankkipalvelut siirtyy 
Kerimäelle, Keva- kuljetus voiko samalla 
kyyditä tavaroita ja ihmisiä? Tiestön huono 
kunto 

      Ritva Wahl lupasi 
selvittää 
asiointiliikenteen 
käyttöasteen 
Kososelta. 

Peruspalvelut kylällä säilytettävä Peruspalveluiden 
säilyttäminen takaa, että 
alueelle voi muuttaa 

      

Hammashoitolan palvelut, kuuluuko 
perheiden kuljettaa koululainen 
hammashoitolaan Kerimäelle? 

Oli ollut toivomus, että 
hammashoitolan laitteet 
olisi säilytetty ja hoitajan 
palveluita saanut. Nyt 
laitteet oli purettu ja 
viety Sulkavalle. 

      

Koululaiskuljetuksissa eriarvoisuutta Toiset kuljetetaan ovelta 
ovelle, toiset ei. 

      

Ei tietoa kenelle satama-alueen 
hoitaminen kuuluu purkuputken pää tulee 
satama-altaaseen 

Lähelle uimarantaa 
laskeva purkuputken pää 

AVI on kuuluttanut purkuputken 
lupahakemuksesta ja pyytänyt 
lausuntoja 4.5.2018 mennessä. Päätös 
tulee lausuntojen jälkeen ja purkuputki 
rakennetaan aiotulle paikalle 2018. 

  Työnalla 

Ympäristö katselmus yhdessä keväällä Esitettiin että alueiden 
kunnosta vastaavat 
tahot tekisivät yhdessä 
katselmuksen 
hoidettavista alueista ja 
sopisivat käytännön 
asioista yhdessä. 

    On tehty keväällä 
2018. 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

Onko rahaa maksaa yhdistyksille, jos 
hoitavat vesakot. 
Voiko tilat saada ilmaiseksi, jos vesakon 
siivouksesta ei yhdistys laskuta 

      Vesakoita ei ole 
yksityiset tai 
yhdistykset 
raivanneet kesän 
aikana. 

Onko kaupungille tulossa joku 
ympäristöohjelma vieraslajikkeitten 
hävittämiseksi 

Miten vieraslajit saadaan 
hävitettyä toisten 
omistamalta maalta. 

      

Miten menee tieturva-asiat pientareella  Pitääkö olla 
tieturvakortti, jotta 
esim. yhdistys voin siistiä 
teiden vieruksia 

      

Paljonko maksaa koivujen kaato saako 
lahopuita kaataa ilmaiseksi 

        

Rönkönvaaran ilmoitustaululle ei tule 
ilmoituksia, valtatienopasteista puuttuu 
Savonranta teksti 

        

Tiellä 71 Savonranta viitta väärällä puolella 
tietä 

Ajetaan ohi risteyksen, 
jopa paikkakuntalaiset 

      

Suunnitelmat läpinäkyviksi kuntalaisille         

Sahalammen kohtalo, säilyyhän lampi 
ennallaan, lammen ruoppaus 

  Vuokalan reitti -hanke, odottaa 
vesilupaa 

    

Innostetaan asukkaita tutustumaan oman 
paikkakunnan historiaan 

Tarjotaan koulutusta 
paikallistasolla oman 
kylän historiasta eri 
tahojen toimesta. 
Osataan kertoa 
turisteille omasta 
paikkakunnasta. 

      

Repäisykartoissa ei näy koko kunnan rajat Savonlinnan 
repäisykartta ei näytä 
Savonrannan rajoja 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

kokonaan. Karttaan koko 
Savonlinna! 
 
 
  

Yhtenäinen retkeilyverkosto     

Nuorille ja nuorille aikuisille suunniteltuja 
tapahtumia 

    

Savonrannan vierasvenesataman 
kiinteistön huolto, sekä urheilukentän 
perusparannus 

Savonranta on 
voimakkaasti kärsinyt 
palveluiden 
katoamisesta ja kylän 
ylpeys vierasvenesatama 
on alkanut ränsistymään 
huollon puutteen takia. 
Tämä näkyy suoraan 
kävijöiden 
kiinnostuksena 
vierasvenesatamaa 
kohtaan. Huoltamalla 
vierasvenesataman 
kiinteistön ja 
parantamalla 
urheilukentän 
harrastusmahdollisuuksi
a saadaan kylän 
vetovoima turvattua 
vapaa-ajan asukkaiden 
osalta, sekä kasvatettua 
Savonrannan 
kiinnostusta 
veneilijöiden 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

keskuudessa. Vapaa-ajan 
asukkaat ja veneturistit 
ovat erittäin tärkeässä 
roolissa viimeisien 
palveluiden turvaamisen 
osalta, joten näiden 
asioiden pitäisi olla 
vastuullisen 
kaupunginjohdon 
intresseissä myös. 
Vierasvenesataman 
perushuollon lisäksi 
toivoisin, että kaupunki 
samalla osallistuisi 
vierasvenesataman 
toimintaan hankkimalla 
sinne laadukkaat 
terassikalusteet joita 
yrittäjä ei itse pysty 
hankkimaan (jatkossa 
sisällytettäisiin 
kiinteistön vuokraan). 

Pankkiautomaatti Torilla voi maksaa vain 
käteisellä. 

    Pankkiautomaatti 
on nyt SALE:n 
seinässä. 

Lähikauppa Säimeneen         

Leipomo ja kuppila Kylään halutaan leipomo 
ja kuppila. Olisi kiva jos 
se olisi auki iltaisinkin 
mökkiläisille 

      

Toivoisin, että mattoja saisi pestä muualla 
kuin mattojenpesupaikalla! 

        

Kesäretkiä lapsille ja lapsenmielisille         

Musiikkitapahtumia ja konsertteja         
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

Lastenleirejä useampia vuodessa         

Pyykinpesutupa kylälle mökkiläisille ja 
veneilijöille.  

Esitetään 
pyykinhuoltopaikkaa 
Viking Cafen yhteyteen. 

    Taajamassa on 3 
pesutupaa 

HANKKEITA STEA:n tai EU:n 
RAHOITUKSILLA NUORTEN 
TYÖLLISTÄMISEKSI. 

        

Koskikalastus mahdollisuuksia kunhan 
koski ennallistetaan 

        

Avantouintipaikka ja sauna keskustaan 
Erkki Makkosen nimellä ja Erkistä paikan 
kummisetä. 

      Voisiko tulla Viking 
Cafen hoitoon 
avantouintipaikka. 

Kansainvälinen pienimuotoinen 
taidetapahtuma esim.  liittyen 
kirjallisuuteen.  

Tauno Yliruusi -päivät. 
Anna Kortelainen 
ideoimaan esim. 
Historiallisen 
kirjallisuuden päivät 

      

Paasselän pirun, kraaterin ja pirunkivien 
hyödyntäminen 

Syysyöretkiä 
pirunvaloille. Paikka 
merkattu kv-karttoihin. 

      

Vatukko pois vastamaalatun katsomon 
seinustalta 

        

Vanha hautausmaa pois yksityiseltä         

Sampolan seudun siistiminen Sampolan seudun 
siistiminen toisi 
taajamaan raikkaamman 
ilmeen. Kivetyt alueet 
tulisi puhdistaa heinistä 
ja sammaleista. 
Välikaistojen kuivatus 
pitäisi saada kuntoon, 
jotta vesi ohjautuu 
oikeaan paikkaan. 
Puuston raivaus 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

tiealueilta tuo 
turvallisuutta, kun 
näkyvyys lisääntyy. 
Esitetään 
kumppanuuspöydässä, 
että järjestetään 
Kaupungin ja ELY:n 
kanssa katselmus 
taajaman siistimisestä, 
kartoitetaan siistittävät 
ja korjattavat kohteet, 
tehdään aikataulutus ja 
suunnitelma miten 
hoidetaan kuntoon. 

Koloveden tehostetumpi hyödyntäminen Koloveden portti 
iskostettaisiin Vikin 
Cafe:n markkinointiin. 

      

Nuorten palkkaamiseen ositettava 
kesätyörahaa   

Nuorten palkkaamiseen 
ositettava kesätyö rahaa 
myös Savonrannan 
nuorille. Nuoria voidaan 
työllistää Savonrannalla 
kesätöihin esim. 
Säimenen myllylle. 
Tuettaisiin 
kyläyhdistyksiä nuorten 
työllistämiseen 

      

Mikä on nuorisotyön tilanne Savonrannalla         

Suunnitelma kirkkorannan käytöstä Metsähallituksen kanssa 
tulee tehdä suunnitelma 
kirkkorannan käytöstä ja 
järjestelyistä. 
Kirkkorannan kautta 
kulkee paljon väkeä 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

Koloveden 
kansallispuistoon ja 
parkkeerausalue 
tarvitsee parannusta. 
Infra pitää saada 
kuntoon ja 
järjestykseen. 

Vanhan hautausmaan kunto Ympäristötoimelle 
tiedoksi vanhan 
hautausmaan kunto. 
Voisiko ympäristötoimi 
antaa 
kunnostamiskehoituksen 
kaavoituksessa 
hautausmaaksi 
merkitystä alueesta. 

      

Paikallisten yhdistysten käyttö pienissä 
korjaustehtävissä 

Jotta asioiden kuntoon 
saattaminen kaupungin 
laitamilla olisi 
nopeampaa, esitämme 
että kaupunki 
hyödyntäisi olemassa 
olevia yhdistyksiä tai 
Toimintakeskusta pientä 
korjausta tai parannusta 
vaativissa kohteissa. 
Esimerkkinä jo keväällä 
ilmoitettu ilmoitustaulun 
korjaus Leivolassa, jonka 
voisi tehdä paikalliset 
toimijat nopealla 
aikataululla.  

  jory 2018 syksy 
 
Kaupunki tekee paljon 
yhteistyötä eri yhdistysten 
kanssa. Yhdistysten pitää 
itse olla aktiivisia. esim 
parhaillaan toteutetaan 
Heikinpohjan 
vanhempainyhdistyksen 
kanssa Heikinpohjan 
virkistysalueen ehostamista 
yms. 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

Esiintymislava vierasvenesatama 2020 
valmis 

  
    

Pitäkää huolta vesien puhtaudesta, 
kalatkin kiittää 

    

Satama-alue yhden kokonaisuuden alle 
satamalaitokselle / toimitilapalvelulle 

Esitetään, että satama-
alue saataisiin yhden 
kokonaisuuden alle. Jos 
esimerkiksi 
ravintolatoiminta 
myytäisiin yksityiselle ja 
hän päättäisikin 
lakkauttaa toiminnan 
rakennuksessa, niin 
sitten satamassa loppuisi 
nykyisen kaltainen 
palvelutoiminta. Kun 
satama alueena ja 
rakennuksineen kuuluisi 
esim. Satamalaitoksen 
alle, niin turvattaisiin 
syväväylän alueella 
olevan satamatoiminnan 
säilyminen. Samalla 
satamaan voitaisiin 
kytkeä myös toivottu 
avantouintipaikka, jonka 
toiminnasta voisi vastata 
esim. Yhdistys. 
Esitetään, että 
Yritystilayhtiöltä 
siirrettäisiin 
ravintolarakennus 
takaisin 

   jory 2018 syksy 
 
Satamalaitos ei hoida 
Savonlinnan alueella 
vierasvenesatamapalveluita, 
vaan kaikki 
vierasvenesatamat ovat 
yrittäjävetoisia. Satamalaitos 
joutuisi Savonrannalla 
käyttämään 
vierasvenesatamapalveluide
n ylläpitämiseksi 
ostopalveluita. 
Vierasvenesatamasta 
saatavat tulot eivät riittäisi 
kattamaan ylläpito- ja 
käyttökustannuksia, joten 
kaupunki joutuisi 
maksamaan palveluiden 
säilyttämisetä. Mikäli 
vierasvenesatamatoiminta 
Savonrannalla lakkaa, niin 
satamalaitoksella on 
edelleen alueella 
asiointilaitureita. 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

satamalaitokselle. 
Vuosittaiset 
ylläpitokustannukset 
eivät ole suuret. 
Rakennus on 
puolilämmin kiinteistö. 

Ely:n ja kaupungin kanssa tehtävä 
katselmus taajaman siistimisestä 

ELY:n kanssa 
Savonrannan taajaman 
katselmus paikkojen 
siistimisestä. Katujen 
reunukset kuntoon. 
Ely:n kanssa sovittava, 
mitkä kuuluvat heidän 
hoidettavaksi ja                                                                           
mitkä on kaupungin 
kunnostettava. 

  jory 2018 syksy 
 
Annetaan infrapäällikölle 
tehtäväksi 

  

Päivärinteen säilyminen 
vanhustenhoitopaikkana 
tulevaisuudessakin 

Asukkaiden siirtyminen 
Savonlinnan keskustaan 
koetaan 
epäoikeudenmukaisena 
vanhusten ja 
lähiomaisten kannalta, 
sekä matkat liian pitkinä. 
Paikkakunnan 
palvelurakenteen 
kannalta Päivärinteen 

  jory 2018 syksy 
 
Asia kuuluu kaupungin ja 
Sosterin toimivaltaan. 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

säilyminen on hyvin 
tärkeää. 

Sampolan inva-WC  
 
 

Sampolan inva-WC on 
puhuttanut 
Savonrannan 
kumppanuuspöydässä jo 
toistamiseen. Sampolaa 
käyttävät säännöllisesti 
eläkeläisryhmät ja Inva-
WC:n puuttuminen on 
iso puute. 
Kumppanuspöydässä 
vedottiin 
vammaissopimukseen, 
jossa velvoitetaan 
esteettömyyteen.  
 
Esitämme, että Jukka 
Oikari tekee selvityksen 
Sampolan Inva-WC:n 
rakentamisesta. 

Jukka Oikari on jo tilannut selvityksen ja 
suunnittelun. Selvitystyö on menossa ja 
kohteessa on kaupungin 
rakennustekniikan ja lvis-puolen 
henkilöt tutkineet tilat yhdessä tilojen 
käyttäjien, kanssa. 
Ennen korjaustyötä tehdään 
suunnitelmat ja sitten toteutus. 
Eli hanke on menossa eteenpäin. 
 

jory 17.6.2019 
 
Ei lisätoimenpiteiden 
tarvetta 
 

 

Etäopetuksen valmistelu sivistysvirastolle 
 

Savonrannan 
kumppanuuspöydässä 
Janne Laine kehoitti 
tekemään 
sivistysvirastolle 
toimeksiannon, jossa 
pyydetään selvitystä ja 
suunnitelmaa 

Tuija Kauppinen: 
Lukukauden 2019-20 alussa annetaan 
tehtävä Savonrannan koulun rehtorille 
ja opettajakunnalle selvitettäväksi. 
 

jory 17.6.2019  
 
Asia annetaan vs. 
sivistystoimenjohtajalle 
valmisteltavaksi siten, että 
se esitellään syksyn 
kumppanuuspöydässä 

Tuija Kauppinen 
26.8.19 
Opettajat ovat 
aloittaneet 
selvitystyön ja 
tämän vuoden 
aikana pyritään 
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Toimenpide Kuvaus Päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös  Tilanne 

etäopetuksen 
järjestämisestä. 
Esitämme että 
sivistysvirasto tekee 
selvityksen ja 
suunnitelman 
etäopetuksen 
järjestämisestä 
Savonrannan koululle. 
 

saamaan selvitys 
valmiiksi. 

Yksilöity lauselma ELY:lle Savonrannan 
tiestön todella huonosta kunnosta  

 
 

Katri Ihalainen laatii 
kuntalaisten ja 
ammatinharjoittajien 
kanssa yksilöidyn 
lauselman tiestön 
huonosta kunnosta 
Pohjois-Savon ELY 
keskuksen liikenne ja 
infrastruktuuri -
vastuualueen 
johtajalle Tommi 
Huttuselle Kuopioon.
  

 
Esitämme 
johtoryhmälle, että 
kaupunki vie asiaa myös 
osaltaan eteen 
eteenpäin. 
 

 jory 17.6.2019 
 
Asia annetaan tekniselle 
johtajalle valmisteltavaksi 
huomioiden koko alemman 
asteinen tieverkko siten, 
että se tuodaan teknisen 
lautakunnan kautta 
kaupunginhallituksen 
käsittelyyn. 

Kesäkuu -19 
Mikko Jurppi 
Tiepidon 
suunnittelu/ ELY 
 
Tieosuuden 
perusteelliseen 
kunnostamiseen ei 
ole mahdollisuutta 
lähitulevaisuudessa
, johtuen 
perusväyläpidon 
rahoituksesta. 
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Savonlinnan Seudun Matkailu oy:lle 
Savonrannan kumppanuuspöydästä 
seuraavat esitykset: 

- idea että Viking cafeta 
mainostetaan 
Kolovedenporttina  
- bussikuljetuksien 
järjestämisestä 
pikkukylien 
nähtävyyksien kautta 
Savonrannan 
nähtävyyksiin 
tutustumaan. 
Savonrannalla paljon 
tutustumisen arvoisia 
kohteita, kuten 
Piippuhalli, Mylly ja 
Piruun liittyvät asiat. 
 

Janne Weander on jo saattanut asiat  
SSM oy:lle 
 

jory 17.6.2019 
 
Ei lisätoimenpiteiden 
tarvetta 

 

Koirapuisto Savonrannalla ei ole 
koirille aidattua leikki- 
tai ulkoilupaikkaa 

   

Leivolan kylän jätepiste ympärivuotiseksi Esitämme, että Leivolan 
kylän jätepiste on 
käytössä jatkossa 
ympärivuotisesti. Nyt 
piste on toiminnassa 
vain kesäkaudella. 
Voisiko tyhjäksi jääneen 
katoksen siirtää 

Pirkko Räikkönen  
jätehuoltoinsinööri 20.5.2019 
Mitä tulee Leivonmäen 
aluekeräyspisteeseen, niin tätä asiaa ei 
ole vielä ehditty selvittää kovinkaan 
pitkälle. Asukas- ja käyttäjämäärät 
ohjaavat aluekeräyspisteverkoston 
rakentumista.  
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yleisjätekonttien 
paikalle. 

Ensisijainen jätehuollon järjestämistapa 
on järjestää oma tai lähinaapureiden 
kanssa yhteistä jäteastiaa (myös 
tiehoitokunnan järjestämänä) 
käyttämällä. Savonlinnassa on paljon 
vesistöä ja täten myös paljon vapaa-
ajan asukkaita, mikä olisi otettava 
mahdollisimman tarkasti huomioon. 
En ole kauaa ehtinyt hoitamaan 
jätehuoltoinsinöörin virkaa, mutta 
hiljaa hyvä tulee ja 
aluekeräyspisteverkostoa ei 
unohdeta jätehuollon kehittämisessä. 
Palaute otetaan aina mielellään 
vastaan, ja alueellinen jätelautakunta 
huomioi ne kehittämistarpeina. 

Savonranta päivä / kulttuuripäivät 
toiminnan tukeminen 

Puheenjohtajisto esitti, 
että kyseiseen 
perinteiseen 
kesätapahtumaan 
myönnetään 
lähidemokratiarahasta 
avustusta 2000€ 

  Elinkeinojaosto 
16.4.2019 myönsi 
2000€ toiminnan 
tukemiseen. 

Savonrannan soudun perustamista, yleistä 
saunaa avannolla 

    

Mökkien harmaavesien puhdistuksessa 
ylitiukat säädökset 

    

Verkkokalastuskieltoa ei tule jatkaa norpan 
suojelun takia.  
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Pelastustoimen ja sopimuspalokuntien 
toiminnan turvaaminen Savonlinnan 
alueella 

    

Avanto Viking Cafeen rantaan.  
Kumppanuuspöydistä rahaa 2000€ 
avannonpitotarpeisiin.  

Avannon perustaminen 
on tehdyn selvityksen 
mukaan mahdollinen. 

   

Alueen siistimiseen työntekijöitä     

Kirkonkylän kaupungin omistamat tiet ovat 
paikoin todella huonossa kunnossa. Ne 
vaikuttavat kielteisesti paikkakunnan 
viihtyvyyteen ja kokonaisesti alueella. 

 Kari Tikkasen vastaus 30.9.2020 
kumppanuuspöydässä: 
Katujen 
korjausvelkaselvitys/kuntoarviointi on 
juuri teetetty tänä kesänä ja 
Savonrannan kadut olivat myös 
kuntoarvioinnissa mukana. Katujen 
huono kunto on tiedostettu ja 
korjausmäärärahoja esitetään 
vuosittain kunnallisteknisten 
palveluiden budjettiin. Määrärahat 
eivät kuitenkaan ole riittäneet 
läheskään kaikkien korjaustarpeessa 
olevien katujen korjaamiseen. 

  

Savonrannan ympäristötaide -
hankkeen omarahoitusosuuteen 2000€ 

 Kumppanuuspöydän 
puheenjohtajat esittävät  24.2.2020 
kokouksessa, että Savonrannan 
ympäristötaide -hankkeen 
omarahoitusosuuteen myönnetään 
lähidemokratiarahaa 2000€ 

 Elinkeinojaosto 
28.4.2020 myönsi 
2000€ toiminnan 
tukemiseen 
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Pienten koululaisten kesätoiminta on 
hiipumassa paikkakunnalla. Enää ei ole 
mitään kesäleiriä tai leiripäivää 
paikkakunnalla, saati muuta 
kesätoimintaa.  

Kesällä 2020 oli YIS tuella järjestettyä 
kesätoimintaa, mutta miten toiminta 
turvataan tulevina kesinä?  

 

 Tja Kauppisen vastaus 30.9. 2020 
kumppanuuspöydässä: 
Sivistystoimen järjestämänä ei ole ollut. 
Tulevina kesinä lasten kesätoiminnan 
järjestäjätahot voisivat olla järjestöt , 
yhdistykset ja seurakunta. Simo Räty on 
myös miettinyt, että onko mahdollista 
nuoriso- ja liikuntapuolella 
kesätoiminnan järjestämiseen. 

  

Savonrannan kirkonkylän öljysorateiden 
huono kunto/kuoppaisuus 

 Kari Tikkasen vastaus 30.9.2020 
kumppanuuspöydässä: 
Kadut on pidetty liikennettä 
tyydyttävässä kunnossa 
sopimusurakoitsijan toimesta. 
Mielestämme urakoitsija on onnistunut 
katujen hoidossa hyvin.  
Päällysteiden kunnolle emme mahda 
mitään kunnossapidon toimilla.  
Yleisten teiden osalta, joita 
Savonrannan seudultakin löytyy, 
tienhoito kuuluu ELY:n vastuulle. 
Savonrannalla on myös alueita, jotka 
on hieman epämäärisiä kenelle alue 
kuuluu. On säätiön alueita, yksityisiä ja 
ELY:n alueita. Kaikista näistä alueista ei 
vastaa Savonlinnan kaupunki.  
 

  

SAHANIEMEN ALUEEN RANTOJEN 
SIISTIMINEN vuosittain koko 
"porkkanarahoilla" kunnostetulta alueelta 

 Kari Tikkasen vastaus 30.9.2020 
kumppanuuspöydässä: 
Sahaniemen rantojen rakennetuilta 
viheralueilta ajetaan nurmikot 
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useamman kerran kesäkauden aikana. 
Urakoitsija raivannut venepaikoilta 
vesakot nyt kesällä 2020. 

PIIPPUHALLIN YMPÄRISTÖN SIISTIMINEN  Kari Tikkasen vastaus 30.9.2020 
kumppanuuspöydässä: 
Alue kaavassa teollisuusaluetta, ei 
puistoa. Piippuhallin maapohja on 
kaupungin omistuksessa, mutta ei 
rakennettua puistoa, jota 
kunnallisteknisten palveluiden puistot-
yksikkö on velvoitettu hoitamaan. 
Kohde on vuokrattu ja vuokralaisilla on 
velvollisuus siistiä omat roskansa. 
Toimitilapalvelut käy tarkastamassa 
kohteen tilanteen. 
 

  

PALOASEMAN TORNIN MAALAUS  Kari Tikkasen vastaus 30.9.2020 
kumppanuuspöydässä: 
Eri rakennuksista tehdään 
korjausohjelmat ja sen mukaan 
tehdään korjauksia saatujen 
määrärahojen mukaan. Selvitetään 
tornin maalauksen tarve ja ajankohta. 

  

KATUKYLTTIEN HUONO KUNTO  Kari Tikkasen vastaus 30.9.2020 
kumppanuuspöydässä: 
Katukylttejä on uusittu vuoden 2019 
aikana n. 30 kpl ja tulemme uusimaan 
vuoden 2021 aikana taajama-alueella 
lisää.   

  

KUNTALAISTEN POMPOTUS 
VIRANHALTIJALTA TOISELLE, kun kysytään 
jotain kunnostusta, esim. siistimistä 
Savonrannan alueelle. 

 Kari Tikkasen vastaus 30.9.2020 
kumppanuuspöydässä: 
Meille ei kyllä ole tullut soittoja, joita 
olisi ”pompotettu” viranhaltijalta 
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toiselle, jos kyseessä on ollut 
kaupungin vastuulla oleva katu tai 
puistoalue. 
 
Tietyt asiat kuuluvat ELYlle ja ne 
ohjeistetaan reklamoimaan 
suoraan  ELYlle, näemme asian niin, 
että silloin olemme antaneet 
ohjeita/neuvoja, minkä viranomaisen 
kautta asia menee paremmin 
eteenpäin. Kaupunki ei voi vastata 
toiselle viranomaiselle kuuluvista 
alueista. 
 

SAVONRANNAN SATAMARAVINTOLAAN 
TULEE SAADA INFOPISTE, jossa on tietoa 
mitä Savonrannalta löytyy. Nettipäätteellä 
Savonrannan palvelupisteet ja matkailu- 
sekä luontokohteet sekä yrittäjien sivut . 
Screenillä ajankohtaista ja luontokuvia 
esillä. Nettipäätteellä yhteys myös 
Visitsavonlinna sivuihin. Ulkopuolelta 
opastus satamaravintolan info-pisteeseen 
kuntoon. Edellä mainitun hankkeen 
toteutus yhteistyössä mm. Savonlinnan 
Seudun Matkailu Oy:n , Savonlinnan 
kaupungin , Savonrannan Satamaravintola 
Oy:n ja Savonrannan yrittäjien kanssa. 
 

    

SAVONRANTA 
KULTTUURIPÄÄKAUPUNKIHAKEMUKSEEN   
Savonrannalta saadaan kyllä lisäarvoa 
hakemukseen . Savonrantalaiset ovat jo 
omatoimisesti toteuttaneet 
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kulttuuritapahtumia ja ideoita on jäänyt 
odottamaan rahoitusta. 
Nyt on niiden aika ja valmistelua tulee 
jatkaa yhteistyössä aktiivisten 
savonrantalaisten kanssa . Siispä erillinen 
ilta tästä aiheesta hankevetäjien kanssa . 
 

2-ASUMISEN EDISTÄMINEN 
SAVONRANNALLA : 
1. Nykytilanteen kartoitus ja siitä 
tietopankki nettiin: 
-myynnissä olevat kohteet  
-käyttämättömät loma-asunnot, 
korjaustöiden jälkeen myyntiin tai 
vuokrattavaksi    
-lisärakentamisen mahdollisuuksien 
selvittely 
-käyttötarkoituksen muutokset vakituiseksi 
asunnoiksi 
-autiotalot ja –tilat käyttöön ,koko 
Savonrannan alueella, yhteistyö 
kyläyhdistysten kanssa 
-rakentamattomat tontit 
2. Vuokrattavien asuntojen kartoitus 
3. Tietoiskun kokoaminen Savonrannasta 
4. Nykyisten loma-asuntojen 
etätyömahdollisuuksien selvittäminen 
5. Kirkonkylältä toimistotiloja loma-
asukkaiden käyttöön  
jne…..Edellä olevien markkinointi. 
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SAVONRANNALLE KANNATTAISI PERUSTAA 
UUSIA HOIVAKOTEJA 
Niistä tuntuu olevan alueella jatkuva pula, 
Sosterin kautta puolen vuoden jonot. Edes 
rahalla ei saa hoitopaikkaa kiireellisesti 
sellaista tarvitsevalle vanhukselle. 
Hoivakoti työllistäisi useita ja omaiset 
varmasti käyttäisivät muitakin keskustan 
palveluja.  
 

    

Eikö voisi nuoria kesätyöntekijöitä 
työllistää siistimishommiin Savonrannalle, 
ettei Kerimäeltä tarvitsisi tulla? 

 Kari Tikkanen vastaa 30.9.2020 
kumppanuuspöydässä, että 
kesätyöntekijöiden rekry päästiin 
käynnistämään YT-neuvottelujen takia 
tänä kesänä myöhäisessä vaiheessa, 
vasta juhannuksen jälkeen saatiin 
nuoria töihin. Työnjohdon puuttuessa 
Savonrannalla ei kesätyöntekijöitä 
voida työllistää. Kerimäen toimipisteen 
kautta olisi työnjohto. Ei vain ole 
riittävästi määrärahoja. Kerran kesässä 
kantakaupungissakin ajetaan vain 
heinät. Yhteisen omaisuuden ylläpitoon 
voi esim. Leijonat osallistua ja 
organisoida toimintaa. Se on oikeaa 
toimintaa ja omatoimisuus tulee 
korostumaan myös tulevina vuosina. 

  

Etelä-Savon pelastuslaitoksella on menossa 
Palvelutasopäätös-muutosehdotus koskien 
mm. sopimuspalokuntien 
varallaolojärjestelmän muuttamista. Nyt 
kun tulee tämä asia kuntiin lausunnolle, 
niin Tekninen lautakunta ottaisi huomioon 
näiden sopimuspalokuntien jatkon 
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turvaamisen. Sopimuspalokunnilla myös 
ensivaste. 

Koko kaupungin yhteistä joulunavausta 
kaikissa paikoissa samana viikonloppuna. 
Sopiva Joulunavauspaikka Savonrannalla 
olisi satama, jossa valaistu joulukuusi. 

    

Darecon -hallin markkinoinnista  Janne Laine vastaa 30.9.2020 
Kumppanuuspöydässä, ettäon 
markkinoitu aktiivisesti ja yritetty saada 
vuokralaisia mm. lääketeollisuuden 
yrittäjiä. Ei vielä toteutunut. Venäjällä 
on oltu kiinnostuneita, mutta korona 
katkaisi neuvottelut, koska rajaylitykset 
on nyt hankalia. On esillä ja 
markkinointimateriaalit on tehty. 
Toimitila on hyvä, etenkin 
elektroniikkateollisuudelle. 

  

Turistikarttojen toimittamista myös 
Savonrannalle. Ravintoloihin, kauppaan 
ja kirpputorille jakoon turistikarttoja. 
Samalla toivotti tervetulleeksi 
Savonlinnan oppaat tutustumaan esim 
Säimen-Sönkkä kyläyhdistyksen 
toimintaan ja luontopolkuun. Näin 
saisivat viestiä myös Savonrannan 
tarjonnasta turisteille. 
 

 Janne Laine pyysi Jaana Luostarista 
viemään terveiset 30.9.2020 
kumppanuuspöydästä Matkailuyhtiöön 
esitteistä ja kartoista, sekä Savonlinnan 
oppaisiin vierailusta Savonrannan 
kohteisiin. 

 Jaana välitti tiedon 
Savonlinnan 
oppaat ry:lle ja he 
ottivat kutsun 
vastaan. 
 
Panu Lipsanen 
vienyt viestiä 
matkailuyhtiöön. 

Savonranta-Seura ry hakee Ely-
keskuksen lupiin omarahoitusosuuden 
kattamiseen 1400€ lähidemokratia 

 Kumppanuuspöydän puheenjohtajat 
esittävät, että myönnetään Savonranta-
Seura ry:lle  1400€ Ely-keskuksen 
lupiin, jotta saadaan uudet 

 Elinkeinojaosto 
10.11.2020 myönsi 
2000€ toiminnan 
tukemiseen 
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rahaa, jotta opastetaulut saadaan 
uusittua. 

opastetaulut kaupungin poistamien 
taulujen tilalle. 

 


